
                                                                                                   

 

             R O M Â N I A 

JUDEȚUL BUZĂU 

COMUNA PODGORIA 

 

PROCES – VERBAL    

 al sedintei ordinare din 31 martie 2023 

Astăzi, 31 martie 2023, Consiliul Local al comunei Podgoria, 

judeţul Buzau,  s-a intrunit în şedinţa ordinară, sedinta fiind convocată 
conform prevederilor art. 133 alin. (1) , art. 134, alin (1) lit.a), alin.(2) si alin. 

(3) lit. a)  din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, de către 
Primarul Comunei Podgoria, dl. Chiru Marius-Viorel, prin Dispoziţia nr.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

79 din 25.03.2023 

Potrivit dispoziţiilor art. 137 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ,  se procedează la verificarea prezenţei consilierilor locali la 

şedinţă şi se constată că din totalul de 13 consilieri locali validati in functie, 

sunt prezenţi 12 consilieri locali, lipsind doamna consilier PSD Gheorghe 

Emilia-Luminita. 

La şedinţă de astazi mai participă: viceprimarul comunei- Iorga 
Damian,  secretarul  general al comunei Podgoria - Rapeanu Violeta.   

In conformitate cu prevederile  art.123 din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ, lucrarile sedintei sunt conduse de domnul consilier 
Iorga Dumitru. 

In conformitate cu dispoziţiile art. 138 alin.(15) din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, la începutul acestei şedinţe, secretarul general 

al comunei supune spre aprobare procesul-verbal ale şedinţei  ordinare din 
28 februarie 2023, respective cel al sedintei extraordinare din 16.03.2023.  

Consilierii locali şi primarul au dreptul ca, în cadrul şedinţei  consiliului 
local, să conteste conţinutul procesului-verbal şi să ceară menţionarea 
exactă a opiniilor exprimate în şedinţa anterioară. 

Intrucât nu se înregistrează contestatii cu privire la  conţinutul 
procesului-verbal si nici solicitari pentru  menţionarea exactă a opiniilor 
exprimate în şedinţa anterioara, Secretarul general al comunei Podgoria, 

supune spre aprobare procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioara, 
respectiv, cel din data 28.02.2023 si cel din data de 16.03.2023, ambele 

aprobate în unanimitate de către membrii Consiliului local prezenţi la 
şedinţă cu 12 voturi „pentru” si 0 voturi „abtineri” , 0 voturi voturi 
“impotriva”; 

 



                                                                                                   

Fiind indeplinite prevederile art. 135 alin. (1) – (4)  din OUG nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ,  se supune la vot ordinea de zi a 

şedinţei din 31.03.2023, ordine de zi ce cuprinde : 
 

1. Adoptarea  proiectului de  hotarare  privind     aprobarea  

mentinerii Comunei Podgoria, judetul Buzau la parteneriatul tip 

DLRC/LEADER a Asociatiei “Grupul de Actiune Locala (GAL) Tinutul 

Viei si Tinutul Vinului Vrancea” denumita in continuare Asociatia;   

initiator : Chiru Marius - Viorel, primarul comunei 

2. Adoptarea proiectului de hotarare privind  desemnarea a doi 

consilieri locali din cadrul consiliului Local al comunei Podgoria, care 

vor face parte din Comisia de evaluare a performantelor profesionale 

ale secretarului general al unitatii administrativ-teritoriale; 

initiator : Chiru Marius - Viorel, primarul comunei 

3.  Adoptarea  proiectului  de hotarare privind indreptarea 

erorilor materile inscrisuri in cuprinsul Hotararii Consiliului Local 

Podgoria nr. 40 din 23.11.2022 privind aprobarea numarului de burse 

scolare pentru elevii din institutiile de invatamant preuniversitar de 

pe raza comunei Podgoria, judetul buzau, pentru anul scolar 2022 – 

2023; 

initiator : Chiru Marius - Viorel, primarul comunei 

4. Adoptarea proiectului de hotarare  privind  aprobarea 

documentatiei de avizare a lucrarilor de interventii, a indicatorilor 

tehnico-economici si a devizului general actualizat pentru obiectivul 

de investitii :Infiintare sistem de alementare cu apa in satul Plesesti, 

comuna Podgoria, judetul Buzau”, aprobat pentru finantare prin 

Programul National de Investitii “Anghel Saligny”, precum si a sumei 

reprezentand categoriile de cheltuieli finantate de la bugetul local 

pentru realizarea obiectivului; 

initiator : Chiru Marius - Viorel, primarul comunei 

Fiind supusa votului, ordinea de zi este aprobata cu 11 (unsprezece) 

voturi pentru, 1 (una) voturi abtinere, 0 (zero) voturi impotriva.  
Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi cu urmatorul proiect de 

hotarare: 

 
Adoptarea proiectului de hotarare  privind  aprobarea 

Potocolului de colaborare incheiat intre  Ministerul Muncii si 

Solidaritatii Socialee (MMSS) si Unitatea administrativ Teitoriala – 
Comuna Podgori, judetul Buzau, referitor la colaborarea 

institutioanala in cadrul proiectului “HUB de sevicii MMSS-SII, cod 
MySmis 130963. 

 

Fiind supusa votului, ordinea de zi suplimentara este aprobata cu 11 
(unsprezece) voturi pentru, 1 (una) voturi abtinere, 0 (zero) voturi impotriva.  



                                                                                                   

 

Discutii :  

Referitor la primul punct aflat pe ordinea de zi,  domnul consilier 

PSD, Ciui Cosmin, arata, ca este vorba despre un parteneriat cu GAL si ste 

necsara prelungirea acetuia. 

 Domnul viceprimar, Iorga Damian, precizeaza, ca nu avem voie sa 

sa facem parte din mai multe GAL-uri. UAT Podgoria face parte din acest 

GAL, mentionat in proiect si a fost o colaborare frumoasa, se vor mai realiza 

proiecte si spera la obtinerea mai multor fonduri. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea de 

zi, se supune la vot adoptarea proiectului de  hotarare  privind aprobarea  

mentinerii Comunei Podgoria, judetul Buzau la parteneriatul tip 

DLRC/LEADER a Asociatiei “Grupul de Actiune Locala (GAL) Tinutul Viei si 

Tinutul Vinului Vrancea” denumita in continuare Asociatia - fiind aprobat cu 

11 voturi “pentru”, 1 vot “abtinere” (domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian) si 

0 voturi “impotriva” . 

In privinta celui de-al doilea proiect de hotarare aflat pe ordinea de zi, 

domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, mentioneaza, ca a constatat ca 

s-a propus  desemnarea unor  consilieri. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea de 

zi, se supune la vot adoptarea proiectului de  hotarare  privind desemnarea 

a doi consilieri locali din cadrul consiliului Local al comunei Podgoria, care vor 

face parte din Comisia de evaluare a performantelor profesionale ale 

secretarului general al unitatii administrativ-teritoriale - fiind aprobat cu 11 

voturi “pentru”, 1 vot “abtinere” (domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian) si 0 

voturi “impotriva” . 

Cu privire la cel de-al treilea proiect de hotarare aflat pe ordinea de zi, 

referitor la indreptarea erorilor materiale inscrisuri in cuprinsul Hotararii 

Consiliului Local Podgoria nr. 40 din 23.11.2022, nu sunt discutii. 

Se supune la vot adoptarea proiectului de  hotarare  privind 

indreptarea erorilor materile inscrisuri in cuprinsul Hotararii Consiliului Local 

Podgoria nr. 40 din 23.11.2022 privind aprobarea numarului de burse scolare 

pentru elevii din institutiile de invatamant preuniversitar de pe raza comunei 

Podgoria, judetul buzau, pentru anul scolar 2022 – 2023 - fiind aprobat cu 11 

voturi “pentru”, 1 vot “abtinere” (domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian) si 0 

voturi “impotriva” . 

 

 Referitor la proiectul de hotarare aflat la punctul patru al ordinii de zi, 

au loc discutii, astfel: 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba la ce se refera 

bransamentele individuale, ca nu intelege ce reprezinta. 



                                                                                                   

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca acesta este 

motivul pentru care s-a intarziat putin, urmare discutiilor purtate intre  

domnul Primar si SC SPC Elite- firma care intocmeste documentatia.  

Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, arata, ca sunt mai mult de 100 

locuinte cu beneficiari. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba care sunt cele 100 

bransamente individuale. 

Domnul consilier Putrezeanu Ciprian-Adrian, intreaba ce firma a 

castigat. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca asocierea SC 

GEDA COM  si  SC Keyboard si confirma faptul ca preturile sunt cele mai 

mici, iar 8% din buget este contributia noastra. 

Doamna consilier PSD, Stefan Gabriela, intervine si adreseaza 

intrebarea  daca drumul comunal nu va fi afectat. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca ar trebui sa 

readuca drumul starea initiala. Mai mentioneaza, ca investitia este extrem 

de necesara, pentru ca nu mai au oamenii apa. Spera sa gaseasca apa. 

Informeaza, ca au venit cei de la Apele Romane si de la Electrica, pentru 

vizita in teren,  pentru  a  ne elibera aviz. 

Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, intervine si spune, ca estimarile 

sunt in sensul, ca pana in luna octombrie sa se finalizeze. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea de 

zi, se supune la vot adoptarea proiectului de  hotarare  privind aprobarea 

documentatiei de avizare a lucrarilor de interventii, a indicatorilor 

tehnico-economici si a devizului general actualizat pentru obiectivul de 

investitii :Infiintare sistem de alementare cu apa in satul Plesesti, comuna 

Podgoria, judetul Buzau”, aprobat pentru finantare prin Programul National de 

Investitii “Anghel Saligny”, precum si a sumei reprezentand categoriile de 

cheltuieli finantate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - fiind 

aprobat cu 11 voturi “pentru”, 1 vot “abtinere” (domnul consilier PNL, 

Gheorghe Adrian) si 0 voturi “impotriva” . 

In privinta celui de-al cincilea proiect de hotarare aflat pe ordinea de zi, 

deopotriva, au loc urmatoarele discutii: 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, arata, ca implementarea accestui 

proiect reprezinta un lucru foarte important. AJPIS, la acest moment 

foloseste, colaboreaza cu angajatul noastru. Sunt multe U.A.T.-uri care nu 

au aparatura necesara. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea de 

zi, se supune la vot adoptarea proiectului de  hotarare privind  aprobarea 

Potocolului de colaborare incheiat intre  Ministerul Muncii si 



                                                                                                   

Solidaritatii Socialee (MMSS) si Unitatea administrativ Teitoriala – 

Comuna Podgori, judetul Buzau, referitor la colaborarea 

institutioanala in cadrul proiectului “HUB de sevicii MMSS-SII, cod 

MySmis 130963 - fiind aprobat cu 11 voturi “pentru”, 1 vot “abtinere” 

(domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian) si 0 voturi “impotriva” . 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, precizeaza, ca acelasi lucru se va 

intampla si cu starea civila. Mentioneaza, ca cei de la  SC Troia insista sa 

alocam din buget suma de 36 mii pentru culte. Suma este repartizata pe 

trimestre. Putem sa alocam maxim 10 mii, urmand sa dam curs si altor 

solicitari. Este de acord cu 10 mii. Spera sa mai dea si oamenii. 

Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, spune, ca i se pare normal sa iti 

faci niste calcule. Nu intelege ce face Patriarhia? 

II. 

 Intrebari, interpelari, raspunsuri  

Doamna secretar  general da citire  cererilor depuse de catre dl. Putrezeanu 

Dumitru – cerere inregistrata sub nr.1379/31.03.2023 si dl.Toader Ion – cerere 

inregistrata sub nr. 1378/31.03.2023. 

De asemeni, da citire adresei  inregistrata sub nr. 1239/23.03.2023 a Parohiei 

Cotatcu, care solicita sprijin in vederea achitarii lucrarilor de subzidire si 

schimbarea acoperisului  de la Biserica 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, informeaza, ca a avut oameni in 

audienta si ca pe Dealul Targului sunt 10 proprietari, care vin si se plang de 

acest domn Panaete George, ca el face ce dorestein privinta izlazului 

comunal, a pasunatului. A construit ilegal, cu fundatie o cladire-anexa. Este 

voie cu stana mobila, in perioada 1 mai  – 1noiembrie, anual. Arata, ca l-a 

gasit  pe acesta cu aceste cladiri, a incercat sa mearga cu politia, insa 

actiunile sale au fost in zadar, nefiind sustinut de Consiliul Local si primar. 

Va sesiza Politia, Parchetul. Drumul nu are voie sa il are. Pasunatul este 

liber. Izlazului comunal nu i se poate schimba categoria de folosinta. Se stie, 

ca acesta a fost omul care oferea produse fostei conduceri a comunei. 

Trebuie obligat sa respecte legile tarii. Este de parere ca padurea nu se va 

mai regenera in veci. Trebuie sa i se faca plangeri, sa se aduca izlazul la 

forma initiala. Proprietarul terenului este cel care trebuie sa faca plangere. 

S-a facut stapan cu permisiunea cuiva din trecut, cu acceptarea actualei 

conduceri. Trebuie sa discutam cu doamna avocat si sa luam masuri. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba de ce dupa 11 ani, 

tocmai acum s-a decis sa se aplice legea. Daca oamenii fac sesizari verbale, 

le ignoram. Primarul a spus ca atat dansul ca si viceprimar cat si dumnealui 

-ca primar – indeplinesc aceleasi atributii,  responsabilitati; de ce nu se iau 

masuri?   

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca nu exista un 

document din care sa rezulte ca are aceleasi atributii ca primarul. Acestea 



                                                                                                   

difera. Cand primarul se afla in concediu,doar atunci viceprimarul il 

inlocuieste. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, spune, ca consiliul local este 

administratorul domeniuklui public si privat,  de ce nu s-au supus analizei 

consiliului locala pana acum aceste probleme. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca si in anii trecuti 

au mai fost situatii similare cu privire la numitii Buga Madalin si Bizu 

Iordache. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, din nou intreaba, de ce nu 

s-a aplicat legea pana acum. 

Domnul consilier PSD Pricopi Ionel, intervine si spune, ca numitul 

Panaete George este o amenintare pentru unii oameni din comuna. 

Doamna consilier PSD, Stefan Gabriela, intreaba, daca pana in luna 

aprilie se rezolva problema cu suprafata de izlaz. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, raspunde, ca avand in vedere 

existenta acestor sesizari, trebuie sa intram in legalitate. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intervine si spune ca "bunul 

prieten al viceprimarului" si consiliul local ar trebui sa rezolve aceste 

probleme. Mai intreaba, daca s-a inceput distribuirea tomberoanelor. 

Doamna consilier PNL, David Rodica, ii raspunde, ca la Plesesti 

acstea s-au distribuit. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba cand se va ridica 

gunoiul din Plesesti si Tabacari. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, raspunde, ca atunci cand va 

stabili domnul Primar si SC Acvaterm. Arata ca el este de acord sa se ridice 

de saptamana viitoare. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, a constatat, ca drumul ce 

duce catre Tabacari  este stricat  si ca nu se ia nicio masura, ca se 

excaveaza in spatele caselor. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, arata ca nu cunoaste despre 

aceasta situatie. De curand a aflat, ca paralel cu drumul, tot ce tine de albia 

Rm. Sarat., se excaveaza, insa nu a venit niciun om sa sesizeze o astfel de 

situatie. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba, daca s-au facut 

demersuri pentru functionarea platformei Ghiseul.ro si cat dureaza, doi, trei 

ani? Cu titlu exemplificativ, arata, ca Primaria Lopatari a terminat intr-o 

luna. 



                                                                                                   

Doamna secretar general Rapeanu Violeta, ii raspunde, ca din 

discutiile purtate la contabilitate, cunoaste ca  este in curs de 

implementare. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba, referitor la cererea 

dansului depusa in urma cu ceva timp,  daca monteaza Primaria sau daca 

primeste aviz de montare a unei camere video pe izlaz. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca nu este 

ordonatorul principal de credite si doar domnul Primar ii poate raspunde. 

De o luna de zile, 4 fermieri doresc scoaterea la licitatie a  terenurilor. Este 

de parere, ca trebuie sa se intocmeasca o evaluare, iar licitatia va fi 

deschisa. Arata ca a incheiat contract cu o societate pentru evaluarea 

terenurilor, se va intocmi un caiet de sarcini. Tot Consiliul local  va trebui 

sa aprobe acest caiet de srcini. 

Doamna Mavrodin Elena, consilier PSD, intreaba ce se intampla cu 

terenul pe care s-au  infiintat deja culturile. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, ii raspunde, ca pierde 

cultura si investitia. Insa, se intreaba, ce se intampla cu cei care au lucrat 

izlazul in anii anteriori. Problema se poate rezolva pe cale amiabila sau pe 

cale judecatoreasca? 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, informeaza, ca domnul 

Primar i-a spus doamnei secretar general sa formuleze plangere. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, mentioneaza, ca nu a beneficiat, 

insa doreste sa se plateasca retroactiv, pentru ca unii au incasat subventii 

APIA. Arata, ca la Podgoria, din anul 2007 si pana inprezent, s-a incasat 

subventie, iar la Olareni, s-a lucrat terenul, dar nu s-a incasat subventie. 

Doamna Mavrodin Elena, consilier PSD, precizeaza, ca sunt oameni 

care au terenul in titlul de proprietate, insa nu il detin fizic. Rugamintea 

este, atunci cand ii va convoca domnul Primar, sa se intalneasca si crede ca 

pretul de pornire ar fi de 2000 lei. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, spune, ca el scrie, altii 

jignesc. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca jigneste pentru ca 

il acuza pe nedrept. Spune ca dansul nu se incadreaza in categoria celor 

care iau comisioane. 

 Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, arata, ca tot ceea ce s-a 

spus, sunt de fapt cuvintele viceprimarului. 

Doamna consilier PSD, Stefan Gabriela, informeaza ca vine luna 

aprilie, luna curateniei. Este de parere ca trebuie montata o camera la 

padurea de la Pleesesti si ca trebuie amendate persoanele care depoziteaza 

gunoaie in mod necontrolat 



                                                                                                   

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, spune ca tot ce vine din Rm. 

Sarat, se baga sub pres, intrucat a vazut ca trec camioane cu moloz la 

Podgoria.  

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii da dreptate domnului Gheorghe 

Adrian, intrucat stie ca se aduc gunoaie din oras. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, este de parere daca cei din 

Plesesti vor prelua gunoiul, atuci se va mai reduce depozitarea. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, arata ca se vor initia actiuni cu 

beneficiarii de ajutor social, de la Legea 416/2001. A discutat cu conducerea 

Colegiului Al. Vlahuta pentru o activitate de ecologizare, pentru marti. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, remarca ca organizatia PSD 

Podgoria nu face actiuni de salubrizare. 

Domnul consilier PSD Pricopi Ionel, il intreaba pe domnul Gheorghe 

Adrian, de ce  Organizatia PNL nu demareaza astfel de actiuni. 

Domnul consilier PSD Putrezeanu Ciprian-Adrian, pune in discutie, 

problema cainilor comunitari si  ca trebuie rezolvata aceasta problema. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca trebuie sa incheie 

contract cu ADP de preluare. 

Domnul consilier PSD Putrezeanu Ciprian-Adrian, intreaba cine 

poate face acest lucru. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca domnul Primar. 

Domnul consilier PSD Putrezeanu Ciprian-Adrian, doreste sa stie 

cand se va face acest lucru. 

Fiind epuizate discutiile, problemele  inscrise pe ordinea de zi, 
presedintele sedintei de astazi declara inchise lucrarile sedintei ordinare a 
Consiliului Local al comunei Podgoria, judetul Buzau, din data de 
31.03.2023, multumind tuturor celor prezenti  pentru participare. 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

 

Presedinte de sedinta,  
     
     Iorga Dumitru       

 
                                                  Secretar general,  

 
                    Rapeanu Violeta   
 

  

 
  


